

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för SSRK - BERGSLAGEN i Studieförbundets lokaler, Köping 2016-03-29

**Närvarande:** Kent Petherbielke, Eva Haag, Mats Närling, Emma Gustavsson, Johannes Almqvist, Lotta Karlsson, Ankie Claesson (Frånvarande Boel Johansson & Åse Linderskjöld)

§ 9            **Ordförande Mats Närling förklarade sammanträdet öppnat.**

§ 10           **Dagordningen för sammanträdet godkändes.**

§ 11           **Val av justerare / Emma Gustavsson**

§ 12           **Föregående protokoll godkändes**

§ 13           **Rapporter**

**a) Ordförande informerar**

Det behövs en informationsansvarig gentemot hemsida och apportören. A C tar på sig det.

Information gällande funktionärsträffen och representantskapsmötet delgavs. Intresserade parter anmäler sig själva.

Öppen diskussion gällande SSRK / Retrieverklubb / Spanielklubb. M N rapporterar in kontentan till SSRK.

Vi har emottagit en offert gällande registrering för utställning i form av 2-års avtal. BUS & BIM finns också som alternativ. Eventuellt begär vi in offert från flera aktörer. För att sedan gå vidare till beslut. Saknas 3 utställningsdomare till Askersundsutställningen i augusti. Samtliga tillfrågar de vi känner.

**b) Vice ordförande**

Inget att rapportera.

**c) Kassör**

Har ej fått tag på bokföringsfilerna från ekonomibyrån p g a påskhelg b l a. Uppdaterar befintligt bokföringsprogram. Så att filerna från ekonomibyrån kan samköras med vårt eget bokföringsprogram. Vill ha budget på förhand inför evenemang som utställning, prov mm.

**d) Utställningsansvarig**

Ej närvarande.

**e) Viltspåransvarig**

Ingen verksamhet planerad i skrivande stund. Eventuellt kan det bli en fortsättningskurs i viltspår längre fram.

**f) Retrieveransvarig**

Har för avsikt att starta en grupp om 4 personer för att titta vidare på KM. Mark finns i form av Segersjö. Inköp av kråkor och duvor är utfört. Viltfrysarna behöver flyttas framöver. Kommer att kalla till provledarmöte inom sektionen.

**g) Spanielansvarig**

Spanielprov planeras till helgen före älgjaksstart om vi får tillgång till mark.

**h) Tollingansvarig**

Ej närvarande.

**§ 14**

**Övriga frågor**

**a)** Behöver vi en utbildningsansvarig? Alla ansvarar för sitt eget område och samarbetar i likhet med tidigare istället.

**b)** Finns eventuellt möjlighet att få tillgång till mark för "prova på" apportörer via Sveaskog. J A undersöker vidare i frågan.

**§ 15**

**Nästa styrelsemöte**

3 maj kl 18:00, Studieförbundet Köping.

**§ 16**

**Ordförande förklarar mötet avslutat.**

Mats Närling  
Ordförande

Kent Petherbielke  
Sekreterare

Emma Gustavsson  
Justerare